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内容概要

“哈佛蓝星双语名著导读”源自哈佛大学，学生们将名著阅读与文学学习融会贯通，编写成为蓝星笔
记，成为风行全美的名著速读指南。
蓝星笔记以导读的形式、明晰的风格带你体验“由厚变薄——由薄变厚”的神奇阅读之旅，将“半天
阅读一本名著”的想法变为现实，让你在有限的闲暇中读更多的书。
精挑细选的50本名著，精辟地道的当代英语，在有限的时间内迅速提高英语水平，增加文学内涵，丰
富谈资。
 蓝星闪耀，照你前行。
 本书是《哈佛蓝星双语名著导读》丛书之一，以经典性和流行性并存的名著《英国病人》为素材，以
明晰的风格和地道的语言而著称。
本书包括著作的创作背景，人物分析，主题解析，篇章讲解，重要引文释义，作品档案，并且附有相
关的思考题，推荐的论文题，阅读后的小测验，要点注释，以及推荐阅读篇目。
本书的编排使你不仅仅停留在对名著内容上的了解，更可迅速、全面、深入地掌握著作的全部资料，
同时也满足了对文化做进一步了解和研究的需求。
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章节摘录

　　Michael Ondaatje, poet, filmmaker, and editor, was born in Colombo, Ceylon （now Sri Lanka） in
September 1943. He moved to England with his mother in 1954, and then relocated to Canada in 1962, receiving
an undergraduate degree from the University of Toronto and a masters degree from Queens University in
Kingston.　Originally a poet,Ondaatje s eventual career in fiction was boosted by the success of his book of poetry,
The Collected Works of Billy the Kid （1970）, an account of the factual and fictional life of the famous outlaw,
for which Ondaatje won a Governor General s award. He won the coveted award again in 1979 for a second book
of poetry entitled Theres a Trick with a Knife Im Learning to Do.　　In the 1980s, Ondaatje turned his attention
to novels, publishing Running in the Family （ 1982 ） about his family s life in Ceylon, and In the Skin of the Lion
（1987）, which is set in 1930s Toronto. Ondaatje is perhaps best known, however, for The English Patient 
（1992）, a novel set in World War II Italy.Ondaatje won a Booker Prize for the novel, and the 1996 film
adaptation went on to win widespread critical acclaim and nine Academy Awards. Alongside his writing, Ondaatje
has taught at York University in Toronto since 1971. He and his wife,Linda Spalding, make there home in Toronto,
and together edit the literary journal Brick.
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编辑推荐

　　《英国病人》增加了篇章的可读性，提高了阅读效率。
“哈佛蓝星双语名警导读”以精辟、亲近和省时为宗旨。
　　每本蓝星笔记均包括如下内容：　　来龙·去脉情节·览　　角色·亮相主角·赏　　主题·主
题成分·象征断章·取义　　语出·有因　　作品档案　　问题·论题　　回味·深入。
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